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 Jaarverslag 2023  
 

Het Wijkplatform Overvecht kaart de belangrijke onderwerpen in de wijk aan en onderhoudt 
daarvoor een uitgebreid netwerk van bewoners, organisaties en ondernemers. Daarbij staat 
aandacht voor de belangen van de bewoners voorop. 
Het was een actief jaar voor het Wijkplatform.  
Er werden wijkdialoogavonden georganiseerd, waarbij bewoners en partijen in de wijk met elkaar in 
gesprek gingen over de belangrijke onderwerpen voor zowel de wijk als de bewoners.  
Ook werd een debat georganiseerd wegens de verkiezingen van de Provinciale Staten, met als doel 
om bewoners te interesseren voor deze verkiezingen en de invloed van de Provinciale Staten op de 
wijk te tonen.  
De opkomst bij deze bijeenkomsten was bijzonder hoog. 
Buiten deze dialoogavonden om werd aan vele bijeenkomsten deelgenomen over ontwikkelingen in 
de wijk en werden tal van gesprekken gevoerd met de netwerkpartners.  
U krijgt in dit document eerst informatie over de organisatie van het Wijkplatform, daarna de inhoud 
van de dialoogavonden, waarna de overige activiteiten behandeld worden. 

 
Organisatie 

Het Wijkplatform heeft de organisatievorm van een vereniging, bestaat sinds 1 januari 2020 en is de 
opvolger van de in 2002 opgerichte wijkraad.  
Het bestuur bestond per 31 december 2023 nog uit Sebastiaan Rood voorzitter, Els Wegdam 
vicevoorzitter/secretaris, Dick Nijzink penningmeester, Kerem Aydin en Wilhelmien Giessen als 
algemeen lid. Per 1 januari van 2024 vond een belangrijke wisseling plaats. Maarten Spil werd 
Interim voorzitter en Dick Nijzink stapte uit het bestuur. Els Wegdam bleef secretaris/vicevoorzitter 
en Wilhelmien Giessen en Kerem Aydin algemeen lid. Els werd daarnaast (tijdelijk) penningmeester, 
maar de financiële zaken werden beheerd door Dick Nijzink, als lid van het Wijkplatform. 
 
Er waren per 1 januari 2023 17 leden en daarnaast drie adviseurs (wijkeconomie en twee voor 
verkeer). Er kwamen drie leden bij in de loop van het jaar en er vertrok er één. Per 31 december 
2023 waren er 19 leden en drie adviseurs.  
 
Representativiteit en diversiteit van de groep per 31.12.2023 

 ij  Wijkplatform Overvecht 19 leden Wijk Overvecht 35.500 inwoners 

Leeftijd  
 

26,3% jonger dan 35 jaar 
42,1% tussen 35 en 65 jaar 
31,6% ouder dan 65 jaar 

53,4% jonger dan 35 jaar 
35,8% tussen 35 en 65 jaar 
10,7% ouder dan 65 jaar 

Man/vrouw verdeling 
 

37% Vrouw 
63% Man 

50,9% Vrouw 
49,1% Man 

Culturele achtergrond 
 

74% Nederlandse achtergrond 
26% migratieachtergrond 

38,7% Nederlandse achtergrond 
61,3% migratieachtergrond 

Opleidingsniveau
  
 

84% HBO of universiteit  
16%   Middelbaar 
0%   Laag 

28% Hoog 
35% Middelbaar 
37% Laag 
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Vergaderingen  
Het Wijkplatform hield in 2023 vijf dialoogavonden, vijf ledenvergaderingen en 13 
bestuursvergaderingen.  
 

 
De dialoogavonden 
 
1. Verkiezingsdebat Provinciale Staten 

Datum 8 februari 2023  

Aantal aanwezigen 86 

Locatie Johannes Centrum 

Video Uindewijk Overvecht  verkiezingsdebat Provinciale Staten 

Verslag verkiezingsdebat Provinciale staten 

Gasten/sprekers 12 kandidaat Statenleden 

Steekwoorden/onderwerpen Inzet politieke partijen voor Overvecht op gebied van Mobiliteit, Bouwen, 
Openbaar Vervoer, Groen 

Resultaat De bewoners gaven hun belangen mee aan de kandidaten  

 
De politieke partijen die aan het debat deelnamen waren: SP, PvdA, VVD, GroenLinks, ChristenUnie, 
Volt, DENK, PvdD, PVV, D66, BBB en CDA. Er waren ook leden van de partijen aanwezig die het debat 
volgden.  
Er werd aan de hand van vier stellingen gediscussieerd tussen de kandidaten.  De bewoners kregen 
na elke stelling de gelegenheid om vragen te stellen aan en commentaar te geven op de kandidaten.  
Daar werd dankbaar gebruik van gemaakt. 
De stellingen waren:  
Mobiliteit: de Provincie Utrecht moet bereid zijn de portemonnee te trekken voor een ondertunnelde 
Noordelijke Randweg 
Bouwen: De Provinciale Staten moeten  meer inzetten op woningbouw in kleinere gemeentes, zeker 
niet alleen in Utrecht en Amersfoort 
Openbaar Vervoer: de Provincie moet investeren in een transferium op Bedrijventerrein Overvecht 
en een snelle verbinding met Station Overvecht 
Groen: de Provincie moet strenger bewaken dat groen groen blijft en indien nodig ingrijpen in 
bestemmingsplannen. 
 

2. Wat vind jij van betaald parkeren? 

Datum 26 april 2023 

Aantal aanwezigen 46 

Locatie Johannes Centrum 

Video Uindewijk Overvecht uindewijk betaald parkeren 

Verslag Betaald parkeren 
Gasten/sprekers Trix Aarts projectleider Gemeente Utrecht, Jeroen Harmsen 

Beleidsadviseur Parkeren 

Steekwoorden/onderwerpen Invoering betaald parkeren in de hele stad 

Resultaat Wijkplatform Overvecht ging een zienswijze op de regeling 
indienen en nam daarin de opmerkingen van de aanwezige 
bewoners van vanavond mee 

 
 

https://youtu.be/Q5IYjf54Ozo
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2023/03/Verkiezingsdebat-Prov.-Staten-bij-Wijkplatform-Overvecht-08-02-2023-verslag.pdf
https://youtu.be/gytXyIwit_I?list=TLPQMzAxMjIwMjN40puSNhDT4Q
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2023/06/Betaald-parkeren-26-04-2023-verslag-wijkdialoog.pdf
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Er werd gediscussieerd aan de hand van de volgende stellingen: 
1. Als wij toch moeten gaan betalen voor parkeren, gebruik dan de opbrengst voor verbetering van 

de wijk. 
2. Randvoorwaarden voor Openbaar Vervoer eerst op orde, daarna pas invoering betaald parkeren. 

Per wijk een visie op het openbaar vervoer. 
3. De eerste parkeervergunning per huishouden in Overvecht is gratis. 
4. Voor bereikbaarheid van winkels 2 uur gratis parkeren invoeren. 
5. Gratis vergunning voor particuliere mantelzorgers en oppasfamilieleden die vóór 11 uur moeten 

beginnen. 
Het grootste deel van de aanwezige bewoners gaf aan het niet eens te zijn met invoering van de 
regeling o.a. omdat de inkomsten gebruikt gaan worden om tekorten op de gemeentebegroting te 
vullen. De regeling wordt vooral een probleem voor ondernemers en voor de sociale mobiliteit van 
bewoners. 
 

3. Hoe maakt de gemeente Overvecht veiliger? 

Datum 7 juni 2023 

Aantal aanwezigen 84 

Locatie Johannes Centrum 

Video Uindewijk Overvecht Veiligheid Overvecht 

Verslag Hoe maakt de gemeente Overvecht veiliger? 

Gasten/sprekers Burgemeester Sharon Dijksma, Esther Jongeneel Manager 
Veiligheid en Zorg afdeling Openbare Orde en Veiligheid, Khalid 
el Baz Expert Persoonsgerichte aanpak, Arne Mooij 
gebiedsmanager Veiligheid Overvecht 

Steekwoorden/onderwerpen Ondermijnende criminaliteit, preventie, jongeren 

Resultaat Inzicht in het gemeentelijk beleid om criminaliteit te voorkomen 
en te bestrijden 

 
De burgemeester was te gast. Er werd toelichting gegeven op het programma Grenzen stellen, 
perspectief bieden, waarin de gemeente het beleid op preventie van criminaliteit uitgewerkt heeft. 
Daar past o.a. de Persoonsgerichte aanpak in. Jongeren worden daar in een indringend individueel 
traject uit de criminaliteit begeleid. De burgemeester lichtte vooral de grote gevaren van 
ondermijnende criminaliteit (fysiek en online) toe en welke gevolgen dit kan hebben voor de 
veiligheid en de veiligheidsbeleving van bewoners.  
 

4. Omgevingsvisie Overvecht 

Datum 13 september 2023 

Aantal aanwezigen 66 

Locatie Johannes Centrum 

Video Uindewijk Overvecht Omgevingsvisie Overvecht 

Verslag hoe gaat Overvecht er uit zien? 

Gasten/sprekers Martine Sluijter Gebiedsregisseur, Irmo Kaal 
Programmamanager, Rachel Streefland wethouder, 
Annette van den Bosch bewoner 

Steekwoorden/onderwerpen Programma tot 2040 waarin de wijk vernieuwd wordt maar 
er ook 5.000 woningen bij gebouwd gaan worden. 
Participatie van bewoners. 

Resultaat Inwoners wordt het belang verduidelijkt om mee te doen 
aan enquêtes en participatieavonden om hun mening te 
laten horen over de inrichting van de wijk de komende 
jaren  

https://youtu.be/mO63WhyPmyE
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2023/07/verslag-dialoogbijeenkomst-WPO-Veiligheid-07-06-2023.pdf
https://youtu.be/Iu9_jpr9Wx8
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2023/10/Wijkdialoog-Omgevingsvisie-13-09-2023-verslag-1.pdf
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De gebiedsregisseur legde uit dat er een Ruimtelijke Strategie Utrecht is goedgekeurd, waarin 60.000 

woningen in de stad bij gebouwd gaan worden. Daarin staan de plekken aangegeven voor groei, o.a. 

in Overvecht. De vraag stond centraal hoe ervoor gezorgd wordt dat de wijk een fijne omgeving blijft 

met voldoende ruimte voor groen en verblijf. 

Er zijn enquêtes gehouden om de mening van bewoners te peilen en er waren participatieavonden 

waarop bewoners mee konden praten. Er werd uitgelegd hoe de uitkomsten van de enquêtes 

verwerkt werden in het concept-plan.  

Er werd aandacht gevraagd om het bewonersinitiatief voor het gebied rond de Einsteindreef op te 

nemen in de Omgevingsvisie. 

Er werden veel kritische vragen gesteld omdat niet iedereen zich herkent in de gepresenteerde 

plannen. Ook werden suggesties gedaan om de deelname van bewoners aan enquêtes en 

bewonersavonden te verbeteren. 
 

5. Woonwensen onderzoek Overvecht  
Datum 12 december 2023 

Aantal aanwezigen 80 

Locatie Café Oproer 

Rapport Woonwensen Rapportage woonwensenonderzoek Overvecht 

Video Uindewijk Overvecht Wijkplatform Overvecht woonwensen 

Verslag  verslag presentatie woonwensenonderzoek 

Factsheet  factsheet Woonwensenonderzoek 

Gasten/sprekers Cees Grimbergen gespreksleider, Vincent Boswijk 
onderzoeker Bureau Enneus, Lot van Hooijdonk wethouder 

Steekwoorden/onderwerpen verhuiswensen, groter wonen, kleiner wonen 

Resultaat advies uitbrengen aan het gemeentebestuur 

 
Het Wijkplatform liet een onderzoek uitvoeren omdat de uitbreiding van de wijk met 5.000 woningen 
kansen biedt voor bewoners die willen verhuizen naar een grotere of kleinere woning. 
Dit onderzoek werd gedaan door onderzoeksbureau Enneüs. Het werd gefinancierd door Samen voor 
Overvecht. Op 12 december werd het rapport gepresenteerd in een gespreksavond met bewoners. 
Het werd overhandigd aan de wethouder Ruimtelijk Project Overvecht met de mededeling dat het 
Wijkplatform hierover een advies zal uitbrengen voor de Omgevingsvisie. 
De gespreksleider Cees Grimbergen zorgde voor een levendig debat over de conclusies, die 
gepresenteerd werden door de onderzoeker van bureau Enneüs. 
De hoofdonderwerpen waren:  
- De drie groepen met een verhuiswens: gezinnen die graag groter willen wonen, senioren die 

graag kleiner willen wonen en starters. 
- Gentrificatie: wat betekent de toename van hogere inkomensgroepen in Overvecht? 
- Betaalbaarheid: veel woningen in Overvecht zijn nu nog goed betaalbaar, gaat dat veranderen? 
Een van de hoofdconclusies was dat de meest gewilde woning een huis met een tuin is. 

 
Ledenvergaderingen 

Er werden vijf interne vergaderingen gehouden, alleen voor leden. Deze interne vergaderingen zijn 
zeer waardevol omdat hier veel aandacht voor elkaar is, de successen en knelpunten met elkaar 
besproken worden en er veel aandacht is voor onderlinge samenwerking. Er werden de 
organisatorische zaken de lopende projecten, bestuursbenoemingen, financiën en beleid besproken. 
Dit jaar werd er een Missie- en Visiedocument opgesteld. 
Een van de vergaderingen was tevens evaluatieavond onder leiding van een coach. In deze 
bijeenkomst werd gefocused op de rol van het Wijkplatform en de doelen op termijn. Ook werd in 

https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2023/12/Rapportage_Wijkplatform-Overvecht-woonwensen-onderzoek-december-2023.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=Cm8ummGacDM&t=38s
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2024/01/Woonwensenonderzoek-Wijkplatform-Overvecht-12-12-2023-verslag.pdf
https://www.wijkplatformovervecht.nl/wp-content/uploads/2024/01/Wijkplatform_Overvecht_Factsheet_Woonwensenonderzoek_2.07897.pdf


 

Pagina 5 van 7 

 

deze vergadering het naderende vertrek besproken van de voorzitter (per 31 december 2023) en de 
secretaris/vicevoorzitter (per 1 juli 2024). Maarten Spil bood zich aan als Interim voorzitter, wat tot 
zijn benoeming leidde. In de daarop volgende vergadering werd een werkplan besproken voor 2024, 
wanneer de bestuurswijzigingen ingegaan zijn. Er werd afgesproken om meer in werkgroepen te 
gaan werken en de leden gaven aan in welke werkgroep zij gingen plaatsnemen.  
 
 

Bestuursvergaderingen 

Er werden 13 bestuursvergaderingen gehouden. Bij deze vergaderingen zijn leden ook welkom. In de 
bestuursvergaderingen werden de beleidszaken besproken zoals de ontwikkelingen rond ruimtelijke 
ordening, de organisatiestructuur en de uitwerking van het missie- en visiedocument. Maar ook de 
organisatorische zoals, agenda’s voor de ledenvergaderingen, de programma’s voor de 
dialoogavonden, externe communicatie en de organisatiestructuur van het Wijkplatform.  
 
 

Financiën 
De activiteiten van het Wijkplatform werden in 2023 bekostigd uit twee financieringsbronnen. Naast 
de reguliere Subsidie Wijkplatforms ( € 5.100,- in 2023)  werd onze aanvraag van € 9.000,- bij het 
Initiatieven Fonds  (IF) via het Wijkbureau Overvecht door de gemeente gehonoreerd. 

Het totaal van € 14.100,- werd ingezet voor de activiteiten zoals omschreven in dit jaarverslag. De 
organisatie van de wijkdialogen en de bijdrage aan het Dreefnieuws zijn de grote kostenposten. 

Dreefnieuws vanwege onze vaste (halve) pagina per editie. 

Doordat er een dialoogavond minder werd georganiseerd en de coaching en hosting van de website 

in eigen beheer werden georganiseerd werd iets minder dan € 3000,- niet besteed. In overleg met 

het Wijkbureau Overvecht wordt voor 2024 een passend project gezocht ter besteding van deze 
gelden. Naast dit jaarverslag  zal aan de Algemene Ledenvergadering een separaat financieel 
jaarverslag 2023 worden aangeboden.       

 

 

Overige activiteiten 

• Werkgroep Ruimtelijke Ordening & Vastgoed 
Deze werkgroep vergaderde 13 maal in 2023. Zij volgt al de plannen op ruimtelijk gebied zoals de 
ontwikkeling van de Omgevingsvisie, het Masterplan Overvecht Centrum, herontwikkeling van de 
buurthuizen, de ontwikkeling van het terrein van Tuincentrum Steck,  Zorgcentrum Rosendael 
etc.  
De werkgroep heeft verder structureel overleg over de voortgang met de Ruimtelijk Regisseur 
Overvecht van de gemeente, met de programmamanager Omgevingsvisie en met De Werkplaats. 
Daarnaast is er regelmatig overleg met de projectleiders van de desbetreffende plannen. 

• Omgevingsvisie 
In 2022 werd een begin gemaakt met de Omgevingsvisie Overvecht en het hele jaar 2023 is daar 
hard aan gewerkt. In dit plan wordt de wijk uitgebreid met 5.000 woningen en gaat een HOV-lijn 
(Hoogwaardig Openbaar Vervoer) over de Carnegiedreef lopen naar het station en verder. Er zijn 
enquêtes gehouden onder de bewoners en participatieavonden. De leden van de Werkgroep 
Ruimtelijke Ordening & Vastgoed namen deel aan alle participatieavonden, t.w. 3 
informatieavonden, 2 bijeenkomsten van visiedenkers, 4 bewonersbijeenkomsten en één 
specifiek over groen. 
Graag had de werkgroep ook vooraf willen adviseren over de inhoud van de enquêtes, maar het 
projectmanagement vond dat dit te lang zou gaan duren. De werkgroep betreurt dat want als 
bewoners kennen zij de wijk veel beter dan het projectmanagement en de projectmedewerkers. 

https://omgevingsvisie.utrecht.nl/gebiedsbeleid/gebiedsbeleid-wijk-overvecht/omgevingsvisie-overvecht/
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/bouwprojecten-en-stedelijke-ontwikkeling/bouwprojecten/overvecht-centrum-plan-maken/
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/bouwprojecten-en-stedelijke-ontwikkeling/overvecht-plan-voor-maatschappelijk-vastgoed/
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/bouwprojecten-en-stedelijke-ontwikkeling/overvecht-plan-voor-maatschappelijk-vastgoed/
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/bouwprojecten-en-stedelijke-ontwikkeling/bouwprojecten/gageldijk-ontwikkeling-tuincentrum-steck/
https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/bouwprojecten-en-stedelijke-ontwikkeling/bouwprojecten/zorgcentrum-rosendael-opnieuw-ontwikkelen/
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Het plan zal begin 2024 ter besluitvorming aan het College van Burgemeester en wethouders 
worden voorgelegd, waarna er een inspraakronde voor de wijk gehouden zal worden. Daarin 
kunnen bewoners een “zienswijze” indienen. 

• Procesoverleg Omgevingsvisie 
Het Wijkplatform had samen met het Bewonersplatform een apart overleg met het 
projectmanagement waarin zij meegenomen werden in de verschillende stappen in het proces.  
Dit overleg vond 7 maal plaats in 2023. 

• De Werkplaats 
Op basis van het Wijkakkoord Overvecht werd 9 maal overlegd met De Werkplaats over hun 
plannen voor de wijk. In 2023 kwamen die echter grotendeels stil te liggen, omdat eerst de 
Omgevingsvisie Overvecht vastgesteld moet worden, voor zij verder kunnen. 

• Masterplan Overvecht Centrum 
Dit plan wordt opgesteld om het Shopping Center en de omgeving te vernieuwen. In het kader 
van de RSU 2040 zullen er hier 2.000 woningen bij gebouwd worden.  
Om de belanghebbenden t.w. ondernemers/pandeigenaars, bewoners en het ontwerpteam van 
de gemeente hier met zijn allen in mee te laten werken is een participatieproces gestart dat 
Open Planproces genoemd wordt. Deze groep, bestaande uit ca. 65 personen, waarvan 30 
bewoners, vergadert periodiek om elke keer weer een volgende fase van de ontwikkeling te 
beoordelen en te bespreken. Drie leden van de Werkgroep Ruimtelijke Ordening van het 
Wijkplatform namen deel aan de 5 bijeenkomsten. Het project zal waarschijnlijk in 2024 voor 
besluitvorming naar de gemeenteraad gaan. 

• Samen voor Overvecht 
Een delegatie van het Wijkplatform bestudeerde de Voortgangs- en Monitorrapportage d.d. mei 
2023 over het project Samen voor Overvecht. Dit leidde tot veel vragen, waar een gesprek over 
gevoerd werd met de Manager wijkaanpak Samen voor Overvecht. Niet alle vragen konden naar 
wens van het Wijkplatform beantwoord worden.  

• Gemeenteraad 
Er waren goede contacten tussen leden van het Wijkplatform en diverse 
fractievoorzitters/raadsleden van de Gemeenteraad. Bij plannen die de wijk of het Wijkplatform 
aangaan, werd daarover in overleg getreden. 

• Periodiek overleg 
De secretaris/vicevoorzitter van het Wijkplatform had periodiek overleg met de wijkadviseur van 
het wijkbureau en met de coördinator van de buurtambassadeurs. In deze overleggen wordt 
meegedacht in de ontwikkelingen vanuit het belang van de wijkbewoners.  

• Evaluatie wijkplatforms  
Naar aanleiding van de evaluatie van de Wijkplatforms in Utrecht, namen een aantal leden van 
het Wijkplatform Overvecht deel aan gesprekken over verdere ontwikkeling.. 

• Klankbordgroep Aardgasvrij Overvecht Noord 
Sinds 2017, toen het College van BenW het besluit nam dat Overvecht de eerste wijk in Utrecht 
werd, die aardgasvrij zou worden, heeft het Wijkplatform zich hard gemaakt voor de belangen 
van bewoners. Verschillende leden van het Wijkplatform zijn lid van de Klankbordgroep en 
energiedialoog waarin naar mogelijkheden en onmogelijkheden gekeken wordt. Er waren 8 
bijeenkomsten waaraan deelgenomen werd. Belangrijkste aandachtpunt daarin is hoe betaalbaar 
de nieuwe mogelijkheden voor de wijkbewoners met een eigen woning zijn. 
De bedoeling is dat het plan “haalbaar en betaalbaar” zal worden.  
De woningcorporaties hebben een eigen traject voor de huurwoningen. De huurcomplexen die 
gerenoveerd worden, worden meteen aardgasvrij gemaakt, waarbij de bewoners ontzorgd 
worden doordat zij een nieuw fornuis, pannen etc. krijgen. 
In 2022 werd al duidelijk dat er een Uitvoeringsplan geschreven gaat worden voor de wijk 
waarbij de keus gaat vallen op stadswarmte. Dit Uitvoeringsplan zal in 2024 besproken worden in 
de Klankbordgroep en er zullen informatieavonden voor de wijkbewoners gehouden worden, 
waarna het voorgelegd wordt aan de Gemeenteraad.  
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• Verkeer en mobiliteit 
De werkgroep Verkeer en mobiliteit is een gezamenlijke werkgroep van het Bewonersplatform 
Overvecht en het Wijkplatform. Hier worden alle verkeerskwesties behandeld. De 
ontwikkelingen rond de NRU worden behandeld in de groep DROOM, die vanuit het 
Bewonersplatform georganiseerd is. De werkgroep Verkeer en mobiliteit kwam in 2023 8 maal bij 
elkaar en daarnaast werd nog een aantal keren overleg met de gemeente gevoerd door een 
afvaardiging. 

• Ivoordreef 
Begin 2023 werden op de Ivoordreef 126 bomen gekapt. Dit waren grote bomen van minstens 65 
jaar oud. Het Wijkplatform betreurt dit zeer, maar heeft helaas de kap niet kunnen voorkomen. 
Het wrange van de situatie is dat het terrein eind 2023 nog steeds braak ligt, omdat er andere 
organisaties zijn die rechtsprocedures over het terrein  kap voeren.  
  

De Zilveren Watertoren 

De Wijkraad Overvecht heeft indertijd de Zilveren Watertoren als onderscheiding ingesteld, waarmee 
mensen die veel betekenen voor de wijkraad, gedecoreerd kunnen worden. Dit is overgenomen door 
het Wijkplatform, toen de Wijkraad opgeheven werd. Met uitreiking van de Zilveren Watertoren 
uiten wij onze dank aan deze personen.  
In 2023 is de Zilveren Watertoren uitgereikt aan: 

• Leo Stroeven voor zijn verdiensten als verslaggever voor het wijktelevisieprogramma Uindewijk 
Overvecht, waarin hij o.a. de bewonersbijeenkomsten van het Wijkplatform in beeld brengt. 

• John Taribuka, de videocoördinator van dit programma voor zijn inzet om de wijk positief in 
beeld te brengen en om de vrijwillige verslaggevers en camerapersonen te begeleiden. 

• Sebastiaan Rood werd in december ter gelegenheid van zijn afscheid van het Wijkplatform 
gedecoreerd met de Zilveren Watertoren.  

 

2024 
In 2024 start Maarten Spil als interim voorzitter. Dick Nijzink treedt terug als bestuurslid en Els 
Wegdam gaat na 19 jaar het Wijkplatform verlaten. We gaan dus op zoek naar nieuwe 
bestuursleden. Daarom gaat het Wijkplatform met nieuwe energie 2024 in en gaan we ons inzetten 
om veel resultaten te boeken voor de wijk Overvecht en haar bewoners! 
Ook willen wij veel nieuwe leden verwelkomen. Wil je iets betekenen voor de wijk en betrokken zijn 
bij het Wijkplatform Overvecht? Mail dan naar info@wijkplatformovervecht.nl met wat je graag zou 
willen doen. We gaan dan met je in gesprek! 

 
Meer info  
Je kunt ons naast Facebook en Twitter nu ook volgen op Instagram. Deze kanalen willen wij in de 
toekomst vaker in gaan zetten om jullie tussentijds op de hoogte te houden. Volg ons dus vooral en 
tip ons over goede initiatieven die we kunnen delen. 
 
Website: website wijkplatformovervecht.nl 
Facebook: Wijkplatform Overvecht | Facebook 
Twitter: Wijkplatform Overvecht (@WijkplatformOV) / Twitter 
Instagram: Wijkplatform Overvecht (@wijkplatformovervecht) • Instagram-foto's en -video's 
 
Wil je het persbericht met agendaonderwerpen ontvangen voor de dialoogavonden van het 
wijkplatform Overvecht? Of andere informatie?  
Dan kun je mailen naar info@wijkplatformovervecht.nl  
 

https://sites.google.com/site/nruovervecht/watisdroom/bewoners-betrokken-bij-uitwerking-nru-plannen?authuser=0
mailto:info@wijkplatformovervecht.nl
https://www.wijkplatformovervecht.nl/
https://www.facebook.com/WijkplatformOvervecht
https://twitter.com/WijkplatformOV
https://www.instagram.com/wijkplatformovervecht/
mailto:info@wijkplatformovervecht.nl

